
Afd. 51 Banegårdsgade Bestyrelsesmøde 25/4-2024
Til stede ved mødet:

Isra, Victoria og Mathilde

1. Opfølgning på rengøring.

● Rengøring af trappeopgang/elevator virker til at være gået i stå. Vi har kun oplevet at

der er blevet gjort rent én gang, og synes ikke det er tilstrækkeligt, da aftalen lød på

1-2 gange om måneden. Har fået klager fra både beboere og besøgende om at der er

meget beskidt.

● Tilføjelse til rengøringen: ristene på 2. etages opgang er tilstoppet (og har været det

siden der har været håndværkere i forbindelse med de ekstra gulve). Derfor kan

regnvandet ikke forsvinde, og renderne bliver “oversvømmet”.

● Der er en del skrald, som er blæst ud på taget, som vi godt kunne bruge hjælp til at få

fjernet, da opholdelse ikke er tilladt + er farligt - dette kan gøres i sammenhæng med

rengøring.

● Bestyrelsen vil endnu en gang opfordre beboerne til at tage sit skrald med sig, så det

ikke ender på taget eller andre steder.

2. Opfølgning fra sidste møde.

● Vi vil i den kommende uge kontakte Domi i forhold til at få hængt et oversigtskort

over flugtveje op. + høre om der er mulighed for en opslagstavle til informationer fra

beboere + Domi (evt. med betaling fra afdelingens konto).

3. Arrangement for afdelingens beboere.

● Bestyrelsen har drøftet de forskellige ideer + forslag der har været til et kommende

arrangement for afdelingens beboere. Konklusionen blev at vi vil afholde en

pizza-aften for at lære hinanden lidt bedre at kende.

● Arrangementet vil foregå fredag d. 24/5 kl. 18:30 på den fælles tagterrasse.

● Til det efterfølgende bestyrelsesmøde vil vi evaluere tilslutningen til arrangementet og

tage en beslutning om et større arrangement senere på året.

● Bestyrelsen arbejder på en invitation hurtigst muligt.



4. Eventuelt:

● Der er kommet et ønske om at få navneskilte ved hver lejlighedsdør. Dette tages

videre til Domi.

● Der er stadig nogle fra afdelingen der ikke er med i diverse snapchat- og

facebookgrupper. Dette vil vi endnu en gang arbejde på at forbedre.

● Bestyrelsesformanden + kasserer (Mathilde) flytter ud til 1. juni. Disse poster skal

dermed overdrages. Vi kontakter Domi omkring dette, men tænker at Victoria og Isra

fortsætter i bestyrelsen indtil det næste afdelingsmøde i august.


